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Pred začiatkom novej futbalovej sezóny sme sa porozprávali s managerom ŠK Podhorie Jozefom Masným

Ako by si zhodnotil uplynulú sezónu s pohľadu mužského a žiackeho futbalu?

Muži:

Umiestnenie nášho mužstva na 11. priečke II. triedy zodpovedá hlavne prístupu hráčov k zápasom a najmä
k tréningovým jednotkám, a nie kvalitám, ktoré v jednotlivých hráčoch sú. Pre mňa osobne bola táto sezóna 
veľmi zlá. Hlavne jarná časť je sklamaním, keďže sme dokázali získať v 12 dueloch chudobných 10 bodov.
Verím, že to bolo to správne varovanie pre hráčov do budúcej sezóny.

Žiaci:

Len nedávno skončenú sezónu žiakov by som nazval spanilou jazdou, ktorá nemá v podhorskom futbale obdobu.
Za 3 roky práce sa chlapci postarali o nezabudnuteľné chvíle. Je až neuveriteľné, že dokázali streliť v 17
zápasoch 153 gólov. Škoda len dvoch zbabraných zápasov so Strážou, čo nás stálo 1. miesto v tabuľke. Takže
so žiackym mužstvom môžem vysloviť  len spokojnosť  nielen s predvedenou hrou a  výsledkami , ale aj
prístupom k tréningovým jednotkám.

Aké pohyby nastali v oboch našich futbalových mužstvách ?

Muži:

Z kádra, ktorý hral minulú sezónu neodišiel prakticky nikto. Práve naopak. Z hosťovania v susednom Babkove sa
vrátil skúsený obranca Peter Danech.  Podarilo sa nám predĺžiť hosťovanie Andreja Kurotu. Taktiež sme do
úspešného konca dotiahli hosťovania Milana Sedliaka z Lietavskej Svinnej a Mariána Heřmánka z TJ Bánová.

Žiaci:

Z úspešného kádra odišlo viacero starších hráčov do dorastu. Menovite sú to hráči Jozef Kováč, Patrik Poľko,
Matúš Gelatka, Juraj Gelatka, Ľubomír Konušík, Martin Škuľavík, Martin Kováč. Naopak do kádra prišli mladí
chlapci, na ktorých je vidno obrovskú chuť po futbale. Verím, že Adrián Kováč, Jakub Masný, Tomáš Masný , Ján
Ďuriš a Karol Urbanec  dobre zapadnú do mužstva a nahradia chalanov, ktorí odišli do dorastu.



Pred začiatkom novej sezóny sa priam natíska otázka o ambíciách oboch mužstiev vo svojich
súťažiach.

Muži:

Čo sa týka nášho  „A“ mužstva radi by sme sa pohybovali v strede tabuľky. Akékoľvek umiestnenie nad 5.
miestom by bolo veľkým úspechom, no hlavným cieľom je vyhnúť sa bojom o záchranu.

 

Žiaci:

Všetci vieme, že tieto kategórie sú aj o tom ako vyjde ročník chlapcov. Ten minuloročný bol silný, a preto aj veľa
chlapcov odišlo do dorastu. Ciele sú jasné. Nezáleží na akej priečke v tabuľke mužstvo skončí . Hlavným cieľom
je aby sme chlapcov naučili hrať futbal a futbalovo ich vychovali pre ďalšie kategórie.

 


